

# **6.8MM/270 CALIBER (0.277") CX BULLETS - CX 6.8MM/270 CAL (0.277") 100GR POLYMER TIP BOAT TAIL 50/BOX**

Spearheaded by the Hornady Ballistic Development Group, the new CX (Copper Alloy eXpanding) bullet represents a natural evolution. An advancement on GMX bullet, the CX offers extended range, greater accuracy, high weight retention and deep penetration for optima performance in areas requiring nontraditional bullets.



## **Attributes**

- Name: CX 6.8MM/270 CAL (0.277") 100GR POLYMER TIP BOAT TAIL 50/BOX
- Manufacturer: HORNADY
- Product no.: 749019549
- Mfr. No.: 271904
- Ballistic Coefficient (G1): 0.186
- Brand Style: CX
- Bullet Style: CX
- Caliber: 270 Caliber,6.8mm
- Diameter (in): 0.277
- Grain: 100
- Quantity: 50
- Delivery weight: 0.351kg
- Shipping height: 57mm
- Shipping width: 64mm
- Shipping length: 64mm
- UPC: 090255719512

## **Item details**

Made in USA  
EU Export Disabled

# Table of Contents

- Startpage
- Deutsch: Sicherheitshinweise für 6.8MM/270 CALIBER (0.277") CX BULLETS HORNADY CX
- English: Safety Instruction Guide for 6.8MM/270 CALIBER (0.277") CX BULLETS

# Sicherheitshinweise für 6.8MM/270 CALIBER (0.277") CX BULLETS HORNADY CX

## Einführung

Willkommen zu den Sicherheitshinweisen für die Hornady CX 6.8MM/270 Caliber (0.277") 100gr Polymer Tip Boat Tail Geschosse. Diese Anleitung soll dir helfen, das Produkt sicher und effektiv zu nutzen, während alle relevanten Sicherheitsstandards gemäß der EUVerordnung über die allgemeine Produktsicherheit (GPSR) eingehalten werden.

## Allgemeine Sicherheitsrichtlinien

- Stelle sicher, dass du die Geschosse nur gemäß den Anweisungen des Herstellers verwendest.
- Bewahre die Geschosse außerhalb der Reichweite von Kindern und Haustieren auf.
- Überprüfe vor der Verwendung die Verpackung auf sichtbare Schäden oder Anzeichen von Manipulation.
- Melde unsichere Produkte oder Unfälle an die zuständigen Behörden.
- Halte dich über Rückrufupdates auf der EU Safety GatePlattform informiert.

## Spezifische Sicherheitsvorkehrungen für die Verwendung

- Verwende die Geschosse nur in dafür vorgesehenen Feuerwaffen.
- Trage immer geeignete Schutzausrüstung, einschließlich Schutzbrille und Gehörschutz.
- Halte beim Laden und Entladen der Waffe immer den Lauf in eine sichere Richtung.
- Achte darauf, dass sich keine Personen in der Schusslinie befinden.
- Verwende nur die empfohlenen Pulver und Zündhütchen, die für diese Geschosse geeignet sind.
- Beachte die gesetzlichen Bestimmungen zum Umgang mit Munition in deinem Land.

## Anweisungen zur Installation und Verwendung

### 1. Vorbereitung:

- Stelle sicher, dass du in einem sicheren und geeigneten Bereich arbeitest.
- Überprüfe die Waffe auf Funktionsfähigkeit und Reinheit.

### 2. Laden der Geschosse:

- Lade die Geschosse gemäß den spezifischen Anweisungen des Waffenherstellers.
- Achte darauf, die richtige Menge an Treibladung zu verwenden.

### 3. Verwendung:

- Ziele nur auf sichere, erlaubte Ziele.
- Feuere die Waffe nur, wenn du sicher bist, dass es sicher ist.

### 4. Nach der Verwendung:

- Reinige die Waffe gründlich nach jedem Gebrauch.
- Lagere die Geschosse und die Waffe sicher und ordnungsgemäß.

## Entsorgungsanweisungen

- Entsorge leere oder beschädigte Verpackungen gemäß den örtlichen Vorschriften für gefährliche Abfälle.
- Entsorge ungenutzte oder abgelaufene Geschosse in Übereinstimmung mit den örtlichen Gesetzen und Vorschriften.
- Wende dich an die örtlichen Behörden, um Informationen zur sicheren Entsorgung von Munition zu erhalten.

## Kontaktinformationen für weitere Unterstützung

Für Fragen oder zusätzliche Informationen zu Sicherheitsrichtlinien und praktiken, wende dich bitte an den Hersteller oder die zuständige Behörde in deinem Land.

Diese Anleitung soll dir helfen, das Hornady CX 6.8MM/270 Caliber (0.277") 100gr Polymer Tip Boat Tail Geschoss sicher zu verwenden. Bitte befolge die oben genannten Richtlinien und Anweisungen, um sicherzustellen, dass du und andere während der Verwendung geschützt sind.

# Safety Instruction Guide for 6.8MM/270 CALIBER (0.277") CX BULLETS

## Introduction

Thank you for choosing the 6.8MM/270 CALIBER (0.277") CX BULLETS. This guide provides important safety instructions and guidelines to ensure the safe use of this product. Please read this document carefully before using the bullets.

## General Safety Guidelines

- Always handle ammunition with care and respect.
- Store bullets in a cool, dry place away from direct sunlight and moisture.
- Keep ammunition out of reach of children and unauthorized persons.
- Use only in firearms that are specifically designed for this caliber.
- Follow all local laws and regulations regarding the use and storage of ammunition.
- Regularly check for product recalls or safety alerts.

## Specific Safety Precautions for Use

- Ensure that the firearm is unloaded before handling or installing ammunition.
- Use appropriate eye and ear protection when firing.
- Do not exceed the recommended load specifications.
- Inspect bullets for any signs of damage or defects before use.
- Never attempt to modify or disassemble bullets or ammunition.
- Do not use ammunition that has been submerged in water or exposed to extreme conditions.

## Instructions for Installation and Usage

### 1. Loading the Firearm

- Ensure the firearm is pointed in a safe direction.
- Open the action and visually inspect the chamber to confirm it is empty.
- Load the bullets into the magazine according to the manufacturer's instructions.

### 2. Firing the Weapon

- Always ensure you are in a safe and legal location to fire.
- Aim at a safe target and ensure there are no obstructions behind it.
- Keep your finger off the trigger until you are ready to fire.
- After firing, wait a few moments before checking the firearm for any issues.

### 3. PostUse Procedures

- Always unload the firearm after use and store it securely.
- Clean the firearm according to the manufacturer's instructions after use.
- Report any malfunctions or unusual behavior of the ammunition to the appropriate authorities.

## Disposal Instructions

- Dispose of any unused or expired ammunition in accordance with local regulations.
- Do not throw bullets in the regular trash. Contact local waste management for proper disposal options.
- If you need to dispose of damaged or defective bullets, consult with a qualified professional for safe disposal methods.

## Contact Information for Further Support

For any safety inquiries or concerns regarding this product, please reach out to your local dealer or the manufacturer. Ensure you have the product details ready for a more efficient response.

Thank you for prioritizing safety in your use of the 6.8MM/270 CALIBER (0.277") CX BULLETS. Stay safe and responsible.